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Protokół nr XIII/11  
z sesji Rady Gminy w Goleszowie 

odbytej w sali sesyjnej Urzędu Gminy w Goleszowie 

w dniu 26 października 2011 r. 
 

 

Obecni: 

 

- 15 radnych według załączonej listy obecności, 

- sołtysi według załączonej listy obecności, 

- Wójt Gminy Krzysztof Glajcar, Zastępca Wójta Tomasz Jaszowski, Skarbnik Gminy   

Beata Kubaczka, Zastępca Skarbnika Barbara Korzeniewska, Sekretarz Gminy 

Bogusława Podżorska, 

- pracownicy Urzędu Gminy, 

- Radny Powiatowy Jerzy Sikora, Jarosław Bodak, 

- Redaktor „Głosu Ziemi Cieszyńskiej” Katarzyna Lindert – Kuligowska. 

 

Listy obecności radnych, sołtysów oraz zaproszonych gości stanowią  załączniki nr 1,  2 i 3  

do nin. protokołu.  

 

Ad.1. Otwarcie XIII sesji, przywitanie radnych, Wójta  oraz zaproszonych gości.  

Przewodniczący Rady Gminy Dariusz Orawiec o godzinie 1500 otworzył sesję Rady 

Gminy, przywitał radnych, Wójta, zaproszonych gości, sołtysów – szczególnie nowo 

wybranych sołtysów p. Karola Szostoka i p. Grzegorza Ząbek oraz pracowników Urzędu 

Gminy.  
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Ad.2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

Przewodniczący Rady Gminy Dariusz Orawiec oświadczył, że zgodnie z listą obecności 

w posiedzeniu uczestniczy 15 radnych, co pozawala na podejmowanie prawomocnych 

decyzji. 

 

Ad.3. Przedstawienie porządku obrad. 

Przewodniczący Rady Dariusz Orawiec przypomniał, że porządek obrad dzisiejszej sesji 

został wcześniej dostarczony radnym, i przedstawia się następująco: 

1. Otwarcie XIII sesji Rady Gminy w Goleszowie, przywitanie radnych i zaproszonych gości. 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

3. Przedstawienie porządku obrad. 

4. Przyjęcie protokołu z XII sesji Rady Gminy. 

5. Wystąpienia gości. 

6. Wieloletni program gospodarowania mieszkaniowym zasobem Gminy na lata 2012-2017. 

7. Przygotowanie analizy do reorganizacji szkół na terenie gminy Goleszów (rocznik 2012-2013). 

8. Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych za rok szkolny 2010/2011 oraz plan zadań na lata 

2011/2012 i osiągnięcia za 2010/2011 r. 

9. Wnioski i opinie z prac komisji Rady Gminy oraz zapytania. 

10. Interpelacje i zapytania. 

11. Podjęcie uchwał w sprawie: 

 11.1. wieloletniego programu gospodarowania mieszkaniowym zasobem Gminy, 

11.2. zmiany uchwały Rady nr XIV/95/07 z dnia 28 listopada 2007 roku, 

11.3. zatwierdzenia taryfy za zbiorowe odprowadzanie ścieków w sołectwach Puńców i 

Leszna Górna, 

11.4. wysokości i zasad ustalania dotacji celowej na dzieci objęte opieką w żłobku lub klubie 

dziecięcym, 

11.5. zmiany uchwały Rady Gminy nr VII/56/07 z dnia 23 kwietnia 2007 roku, 

 11.6. wyrażenia zgody na złożenie wniosku o wygaśnięcie trwałego zarządu, 

 11.7. skargi Wojewody Śląskiego nr IF/III/ 7041/633/11, 

11.8. skargi Wojewody Śląskiego nr NP/II/0914/55/11, 

11.9. zmian budżetu Gminy na 2011 rok, 

11.10. zaciągnięcia długoterminowego kredytu. 

12. Udzielenie odpowiedzi na zapytania i interpelacje. 

13. Informacje Przewodniczącego Rady Gminy i Wójta Gminy. 

14. Wolne wnioski. 
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15. Informacje i komunikaty. 

16. Zakończenie XIII sesji Rady Gminy w Goleszowie. 

 

Wójt Gminy Krzysztof Glajcar zawnioskował o zmianę porządku obrad, a mianowicie 

dodanie do bloku uchwał projektu uchwały w sprawie określenia na rok 2012 wysokości stawek 

podatku od nieruchomości, od budynków, budowli i gruntów. 
Następnie Przewodniczący Rady zwrócił się do radnych z pytaniem, czy radni chcą złożyć 

wniosek dotyczący zmiany porządku obrad. Nikt z radnych nie złożył wniosku o zmianę. 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie zmieniony porządek obrad, został on przyjęty 

jednogłośnie i przedstawia się następująco: 

1. Otwarcie XIII sesji Rady Gminy w Goleszowie, przywitanie radnych i zaproszonych gości. 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

3. Przedstawienie porządku obrad. 

4. Przyjęcie protokołu z XII sesji Rady Gminy. 

5. Wystąpienia gości. 

6. Wieloletni program gospodarowania mieszkaniowym zasobem Gminy na lata 2012-2017. 

7. Przygotowanie analizy do reorganizacji szkół na terenie gminy Goleszów (rocznik 2012-2013). 

8. Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych za rok szkolny 2010/2011 oraz plan zadań na lata 

2011/2012 i osiągnięcia za 2010/2011 r. 

9. Wnioski i opinie z prac komisji Rady Gminy oraz zapytania. 

10. Interpelacje i zapytania. 

11. Podjęcie uchwał w sprawie: 

 11.1. wieloletniego programu gospodarowania mieszkaniowym zasobem Gminy, 

11.2. zmiany uchwały Rady nr XIV/95/07 z dnia 28 listopada 2007 roku, 

11.3. zatwierdzenia taryfy za zbiorowe odprowadzanie ścieków w sołectwach Puńców i 

Leszna Górna, 

11.4. wysokości i zasad ustalania dotacji celowej na dzieci objęte opieką w żłobku lub klubie 

dziecięcym, 

11.5. zmiany uchwały Rady Gminy nr VII/56/07 z dnia 23 kwietnia 2007 roku, 

 11.6. wyrażenia zgody na złożenie wniosku o wygaśnięcie trwałego zarządu, 

 11.7. skargi Wojewody Śląskiego nr IF/III/ 7041/633/11, 

11.8. skargi Wojewody Śląskiego nr NP/II/0914/55/11, 

11.9. zmian budżetu Gminy na 2011 rok, 

11.10. zaciągnięcia długoterminowego kredytu, 

11.11. określenia na rok 2012 wysokości stawek podatku od nieruchomości, od budynków, 

budowli i gruntów. 
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12. Udzielenie odpowiedzi na zapytania i interpelacje. 

13. Informacje Przewodniczącego Rady Gminy i Wójta Gminy. 

14. Wolne wnioski. 

15. Informacje i komunikaty. 

16. Zakończenie XIII sesji Rady Gminy w Goleszowie. 

 

Ad.4. Przyjęcie protokołu z XII sesji Rady Gminy. 

Protokół z XII sesji Rady Gminy był wyłożony do wglądu w biurze Rady oraz umieszczony 

na stronie BIP Urzędu Gminy Goleszów. Nikt z radnych nie wniósł uwag do przedstawionego 

protokołu. Protokół nr XII/11 z dnia 28 września 2011 r. został przyjęty jednogłośnie, tj. 15 

głosami „za”. 

 

Ad.5. Wystąpienia gości. 

W tym punkcie porządku obrad nikt nie zabrał głosu. 

 

Ad.6. Wieloletni program gospodarowania mieszkaniowym zasobem Gminy na lata 

2012-2017. 

Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego, Ochrony Środowiska i Rolnictwa 

Karol Lipowczan poinformował, że na ostatnim posiedzeniu Komisji został zaopiniowany 

pozytywnie projekt uchwały w sprawie wieloletniego programu gospodarowania 

mieszkaniowym zasobem Gminy.  

Kierownik Referatu Gospodarki Komunalnej i Gospodarki Nieruchomościami Barbara 

Susmarska przedstawiła członkom Komisji wieloletni program gospodarowania 

mieszkaniowym zasobem Gminy na lata 2012-2016 – jest on trzeci z kolei po ukazaniu się 

ustawy w 2001 r. o ochronie praw lokatorów.  

Program składa się z następujących rozdziałów: 

I.   Prognoza dotycząca wielkości oraz stanu technicznego zasobu mieszkaniowego Gminy 

w poszczególnych   latach  z podziałem na lokale socjalne i pozostałe lokale mieszkalne.                           

II.  Analiza potrzeb oraz plan remontów i modernizacji wynikający ze stanu technicznego 

budynków i lokali z podziałem na  lata.                                                         

III.  Planowana sprzedaż lokali w kolejnych latach                                                            

IV. Zasady polityki czynszowej oraz warunki obniżania czynszu                                                                                   
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V.  Sposób i zasady zarządzania lokalami i budynkami wchodzącymi w skład   

mieszkaniowego zasobu Gminy oraz przewidywanej zmiany w zakresie zarządzania   

mieszkaniowym   zasobem Gminy w kolejnych latach.                                                                                 

VI. Źródła finansowania gospodarki mieszkaniowej.  

VII. Wysokość wydatków w kolejnych latach z podziałem na koszty bieżącej eksploatacji, 

koszty remontów oraz koszty modernizacji lokali i budynków wchodzących w skład 

mieszkaniowego zasobu Gminy, koszty zarządu nieruchomościami wspólnymi, których 

Gmina jest jednym ze współwłaścicieli a także wydatki inwestycyjne.                       

VIII. Opis działań mających na celu poprawę wykorzystania i racjonalizację gospodarowania  

mieszkaniowym zasobem Gminy w tym niezbędny zakres  zamian lokali  związanych 

z remontami budynków  i lokali, i  z  planowaną  sprzedażą. 

Komisja postawiła w tej sprawie następujący wniosek: 

1. Komisja wnioskuje do Wójta Gminy aby w czasie kolejnego wieloletniego programu 

gospodarowania mieszkaniowym zasobem Gminy (na lata 2012-2016) 

przekwaterować lokatorów mieszkających w budynku przy ul. Ustrońskiej 1 

i przeznaczyć ten budynek do rozbiórki.  

 

Ad.7. Przygotowanie analizy do reorganizacji szkół na terenie gminy Goleszów (rocznik 

2012-2013). 

Wójt Gminy Krzysztof Glajcar poinformował, że zgodnie z wnioskiem postawionym na 

Komisji Edukacji i Komisji Finansów, tworzy się już projekt restrukturyzacji placówek 

oświatowych pod kątem ewentualnej likwidacji filii. Jest to czasochłonne zadanie – aktualnie 

zbierane są dane. W dniu jutrzejszym odbędzie się spotkanie z dyrektorami szkół w tej 

sprawie. Wyniki przeprowadzonej analizy zostaną przedstawione na sesji w listopadzie lub 

w grudniu. 

Przewodniczący Rady Dariusz Orawiec otworzył dyskusję – nikt nie zabrał głosu 

w dyskusji. 

 

Ad.8. Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych za rok szkolny 2010/2011 oraz 

plan zadań na lata 2011/2012 i osiągnięcia za 2010/2011 r. 

Przewodniczący Rady Dariusz Orawiec poinformował, że radni otrzymali pisemną 

informację o stanie realizacji zadań oświatowych za rok szkolny 2010/2011 – stanowi ona 

załącznik nr 4 do nin. protokołu. 
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Inspektor ds. oświaty Wojciech Hławiczka dodał, że informacja ta jest przekazywana 

Radzie co roku – obowiązek przedłożenia jej wynika z ustawy o systemie oświaty. 

Przewodniczący Rady Dariusz Orawiec otworzył dyskusję – nikt nie zabrał głosu 

w dyskusji. 

 

Ad. 9. Wnioski i opinie z prac komisji Rady Gminy oraz zapytania. 

Przewodniczący Rady Dariusz Orawiec zakomunikował, kiedy odbyły się posiedzenia 

Komisji w okresie pomiędzy sesjami. 

18.10 – Komisja Rozwoju Gospodarczego, Ochrony Środowiska i Rolnictwa 

20.10 – Komisja Rewizyjna, 

24.10 – Komisja Edukacji, Kultury, Sportu i Ochrony Zdrowia 

25.10 – Komisja Finansów i Inwestycji, 

Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego, Ochrony Środowiska i Rolnictwa 

Karol Lipowczan poinformował, że Komisja obradowała 18 października br. Komisja 

przeanalizowała następujące zagadnienia: 

 Informacja n/t wieloletniego programu gospodarowania mieszkaniowym zasobem 

Gminy na lata 2012-2017, 

 Informacja n/t realizacji oświetlenia w Gminie za rok 2011 i projekt na rok 2012, 

 Analiza wniosków do budżetu na rok 2012. 

W tematyce bieżącej Komisja powróciła do sprawy zagospodarowania budynków Gminnych 

w Lesznej Górnej. 

Komisja po zapoznaniu się z informacjami postawiła następujące wnioski: 

1. Komisja wnioskuje do Wójta Gminy aby w czasie kolejnego wieloletniego programu 

gospodarowania mieszkaniowym zasobem Gminy (na lata 2012-2016) 

przekwaterować lokatorów mieszkających w budynku przy ul. Ustrońskiej 1 

i przeznaczyć ten budynek do rozbiórki.  

2. Komisja wnioskuje do Wójta Gminy o: 

 złożenie wniosku do LGD o dofinansowanie projektu remontu budynku 

świetlicy w Lesznej Górnej, 

 budynek szkoły w Lesznej Górnej przeznaczyć na dom opieki lub mieszkania 

komunalne. 

Komisja zaopiniowała również pozytywnie projekt uchwały w sprawie: 

 wieloletniego programu gospodarowania mieszkaniowym zasobem Gminy. 
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Po tej informacji przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie wnioski Komisji 

Rozwoju Gospodarczego, Ochrony Środowiska i Rolnictwa. Wnioski zostały przyjęte przez 

Radę Gminy jednogłośnie, tj. 13 głosami „za”, przy 2 „wstrzymujących się”. 

 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Janina Wantulok poinformowała, że Komisja 

obradowała 20 paździenrnika br.  

Członkowie Komisji wstępnie zapoznali się z dokumentacją budowy placu zabaw przy 

Przedszkolu w Goleszowie. Wyjaśnień udzielał kierownik Referatu IZP Jan Madzia. 

Komisja po zapoznaniu się z materiałami dot. budowy placu zabaw przy Przedszkolu 

w Goleszowie wnioskuje o zaproszenie na następne posiedzenie Komisji wykonawcę 

p. Przepiórę oraz dyrektora Przedszkola w Goleszowie p. Halinę Szczypior. 

Ponadto Komisja prosi Kierownika Referatu IZP o przygotowanie pisemnej informacji 

dotyczącej budowy placu zabaw przy Przedszkolu w Goleszowie – od podjęcia inicjatywy 

budowy do jej zakończenia, tryb powołania wykonawców, podjęte decyzje o rozbudowie, 

koszty od rozpoczęcia do zakończenia inwestycji, pozyskane środki zewnętrzne. 

Komisja zapoznała się również z pisemnymi wyjaśnieniami dotyczącymi projektu 

„Rewitalizacja budynków po zlikwidowanej cementowni w Goleszowie wraz z urządzeniem 

terenów wokół nich” 

Tematem posiedzenia był również sposób, terminowość oraz jakość wykonywanych 

inwestycji w 2011 r. 

Komisja otrzymała wykaz wykonywanych zadań inwestycyjnych w 2011 roku, które zostały 

podzielone pod względem ich wartości tzn. poniżej 14 tys. euro i powyżej 14 tys. euro. 

Komisja postawiła na posiedzeniu następujące wnioski: 

1. Komisja wnioskuje o przygotowanie informacji pisemnej dotyczącej budowy placu 

zabaw przy Przedszkolu w Goleszowie - od podjęcia inicjatywy budowy do jej 

zakończenia (tryb powołania wykonawców, podjęte decyzje o rozbudowie, koszty od 

rozpoczęcia do zakończenia inwestycji, pozyskanie środków zewnętrznych) przez 

Kierownika Referatu IZP. 

2. Komisja otrzymała informację od Wójta Gminy dotyczącą wydania opinii prawnej do 

protokołu pokontrolnego w/s remontu sanitariatów filii Szkoły Podstawowej 

w Goleszowie Równi. W związku z brakiem odpowiedzi radcy prawnego w ww. 

sprawie Komisja wnioskuje do Wójta Gminy o przekazanie sprawy do odpowiednich 

organów celem zbadania czy nie nastąpiło popełnienie czynu prawnie zabronionego. 
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Przewodnicząca Komisji Edukacji, Kultury, Sportu i Ochrony Zdrowia Ludwika Czyż 

poinformowała, że Komisja obradowała 24 października br. Komisja przeanalizowała 

następujące zagadnienia: 

 wydanie opinii w sprawie złożonych wniosków na poprzednim posiedzeniu Komisji, 

 Informacja o działalności biblioteki Gminnej w roku 2011 oraz zamierzenia GOK na 

rok 2012. 

Członkowie Komisji otrzymali pisemną informację n/t działalności Gminnej Biblioteki 

Publicznej w Goleszowie z roku 2011. Kolejno dyrektor GOK Lidia Lankocz przedstawiła 

plan pracy Gminnego Ośrodka Kultury Narok 2012. 

Komisja postawiła następujący wniosek: 

1. Komisja wnioskuje o zwiększenie ilości godzin otwarcia Gminnej Biblioteki 

Publicznej w Goleszowie w godzinach popołudniowych. 

Zaopiniowano pozytywnie uchwały w sprawie: 

 zmiany uchwały Rady Gminy nr VII/56/07 z dnia 23 kwietnia 2007 roku, 

 wyrażenia zgody na złożenie wniosku o wygaśnięcie trwałego zarządu. 

Po tej informacji przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie wniosek Komisji. 

Wniosek został przyjęty przez Radę Gminy jednogłośnie tj. 15 głosami „za”. 

 

Przewodniczący Komisji Finansów i Inwestycji Kazimierz Wisełka poinformował, że  

Komisja obradowała w dniu 25 października, posiedzenie zostało zawieszone i kontynuowane 

w dniu 26 października. 

Komisja omówiła następujące zagadnienia: 

 Informacja n/t podatków i opłat lokalnych w gminach naszego powiatu. 

 Opiniowanie zmian w budżecie Gminy na rok 2011. 

Komisja zapoznała się z przedstawioną informacją n/t t podatków i stwierdziła, że stawki 

podatków w naszej Gminie, w roku bieżącym, były porównywalne do obowiązujących stawek 

w Gminach: Hażlach, Dębowiec, Brenna, Strumień, Chybie, Zebrzydowice, Istebna 

i Skoczów.    

Komisja zapoznała się z następującymi projektami uchwał w sprawie: 

1. zmiany uchwały Rady nr XIV/95/07 z dnia 28 listopada 2007 roku (projekt uchwały 

11.2). 

Komisja przyjęła wniosek, aby kwoty w punkcie 1 i 4 zmieniono w następujący sposób: 
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 w pkt 1 w miejsce kwoty 14,00 zł wpisać kwotę 15,50 zł (zamiast proponowanej 15,00 

zł),  

 w pkt 4 w miejsce kwoty 30,00 zł wpisać kwotę 33,00 zł (zamiast proponowanej 35,00 

zł). 

Komisja zaopiniowała pozytywnie projekt uchwały 11.2 w sprawie zmiany uchwały Rady 

nr XIV/95/07 z dnia 28 listopada 2007 roku z wprowadzonymi zmianami. 

2. zatwierdzenia taryfy za zbiorowe odprowadzanie ścieków w sołectwach Puńców 

i Leszna Górna (projekt uchwały 11.3), 

Komisja przyjęła propozycję Wójta Gminy i zaopiniowała pozytywnie projekt uchwały 

w sprawie zatwierdzenia taryfy za zbiorowe odprowadzanie ścieków w sołectwach Puńców 

i Leszna Górna. 

3. zmian budżetu Gminy na 2011 rok (projekt uchwały 11.9), 

Komisja zaopiniowała pozytywnie projekt uchwały w sprawie zmian budżetu Gminy na 

2011 rok. 

4. zaciągnięcia długoterminowego kredytu (projekt uchwały 11.10). 

Komisja zaopiniowała pozytywnie projekt uchwały w sprawie zaciągnięcia 

długoterminowego kredytu. 

Na posiedzeniu w dniu 26 października Komisja kontynuowała opiniowanie projektów 

uchwał w sprawie: 

 określenia na rok 2012 wysokości stawek podatku od nieruchomości, od budynków, budowli 

i gruntów, 

 wysokości i zasad ustalania dotacji celowej na dzieci objęte opieką w żłobku lub 

klubie dziecięcym. 

Komisja przeanalizowała projekt uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku 

z propozycjami wójta i wnioskuje do Rady Gminy o przyjęcie następujących stawek 

podatkowych: 

1) od budynków lub ich części: 

a) od budynków mieszkalnych (w tym letniskowych) – od 1m² powierzchni użytkowej 0,70 zł 

(5 głosów „za”, 1 „wstrzymujący się”) 

b) od budynków lub ich części związanych z prowadzeniem działalności gospodarczej oraz 

od budynków mieszkalnych (w tym letniskowych) lub ich części zajętych na prowadzenie 

działalności gospodarczej od 1m² powierzchni użytkowej 20,70 zł (5 głosów „za”, 1 

„przeciw”) 
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c) od budynków lub ich części zajętych na prowadzenie działalności gospodarczej w zakresie 

udzielania świadczeń zdrowotnych od 1m² powierzchni użytkowej 4,45 zł (6 głosów „za”) 
W tym momencie do posiedzenia Komisji dołączył radny Paweł Górniak. 

d) od budynków lub ich części zajętych na prowadzenie działalności gospodarczej w zakresie 

obrotu kwalifikowanym materiałem siewnym od 1m² powierzchni użytkowej 10,24 zł (7 

głosów „za”) 

e) od pozostałych budynków lub ich części, w tym zajętych na prowadzenie odpłatnej 

statutowej działalności pożytku publicznego przez organizacje pożytku publicznego od 1m² 

powierzchni użytkowej 4,80 zł (6 głosów „za”, 1 „wstrzymał się”) 

2) od budowli lub ich części związanych z prowadzeniem działalności gospodarczej 2% ich 

wartości. (7 głosów „za”) 

3) od gruntów: 

a) od gruntów związanych z prowadzeniem działalności gospodarczej bez względu na sposób 

zakwalifikowania w ewidencji gruntów i budynków od 1m² powierzchni 0,82 zł (7 głosów 

„za”) 

b) od gruntów pod jeziorami, zajętych na zbiorniki wodne retencyjne lub elektrowni wodnych 

od 

1 ha powierzchni 4,33 zł (7 głosów „za”) 

c) od pozostałych gruntów, w tym zajętych na prowadzenie odpłatnej statutowej działalności 

pożytku publicznego przez organizacje pożytku publicznego od 1m² powierzchni 0,25 zł (7 

głosów „za”) 

d) od gruntów określonych w ewidencji gruntów i budynków symbolem dr za wyjątkiem dróg 

nie podlegających opodatkowaniem na podstawie art. 2 ust. 3 pkt 4 ustawy o podatkach i 

opłatach lokalnych od 1m² powierzchni 0,05 zł (7 głosów „za”) 

e) od gruntów określonych w ewidencji gruntów i budynków symbolem B od 1m² 

powierzchni 0,32 zł (7 głosów „za”). 

 

Kolejno Komisja powróciła do omawiania projektu uchwały w sprawie wysokości i zasad 

ustalania dotacji celowej na dzieci objęte opieką w żłobku lub klubie dziecięcym. Inspektor 

ds. oświaty i sportu Wojciech Hławiczka przedstawił Komisji następujące informacje: 

 miesięczny koszt utrzymania dziecka w żłobku w ościennych gminach wynosi około 

1100 – 1200 zł z czego rodzice pokrywają kwotę 300 – 400 zł, natomiast resztę 

pokrywa miasto w sytuacji, kiedy żłobek prowadzi miasto. 
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Przewodniczący Komisji Kazimierz Wisełka dodał, że w projekcie uchwały należy 

sprecyzować zapis i po kwotach dopisać słowo „miesięcznie”. 

Po dyskusji komisja zaopiniowała pozytywnie projekt uchwały w sprawie wysokości 

i zasad ustalania dotacji celowej na dzieci objęte opieką w żłobku lub klubie dziecięcym 

(5 głosów „za” przy dwóch „wstrzymujących się”). 

 
Ad.10. Interpelacje i zapytania. 

Przewodniczący Rady Dariusz Orawiec poinformował, że w dniu dzisiejszym wpłynęła do 

biura Rady interpelacja radnego Bogusława Koneckiego w sprawie dróg gminnych. Kopia 

interpelacji stanowi załącznik nr 5 do nin. protokołu. 

Zapytanie złożył radny Leszek Szlauer w sprawie znaku zakazu ruchu  za budynkiem GOK 

na drodze, która leży na szlaku greenways – radny dodał, że powinien on zostać usunięty. 

Radny Kazimierz Wisełka zapytał, czy wystąpiono już do Rejonu Energetycznego 

w związku ze złym stanem słupów w Godziszowie (na odcinku od szkoły w kierunku torów 

kolejowych). Radny poinformował również, że w Cisownicy na zakręcie obok domu 

nauczyciela stoi suche drzewo, które należałoby ściąć – radny poprosił o zajęcie się tą sprawą. 

Radny Krzysztof Kohut zapytał radnych powiatowych, kiedy powiat zajmie się wycinką 

suchego drzewa w Kozakowicach przy ul. Głównej i poprosił o interwencję w tej sprawie.  

Radny Karol Lipowczan zapytał również radnych powiatowych, czy są jakieś postępy 

w sprawie przystąpienia do opracowania projektu budowy chodnika przy ul. Cieszyńskiej 

w Goleszowie Równi i Cisownicy. 

Radny Karol Sojka zaapelował, aby władze gminy i radni spotkali się z Zarządem Dróg 

Powiatowych i radnymi powiatowymi, aby powrócić do tematu budowy chodnika 

w Bażanowicach. Radny dodał, że ze względu na brak środków, alternatywą może być 

wyasfaltowanie pobocza i wydzielenie go dla pieszych. 

 
W tym momencie Przewodniczący Rady Dariusz Orawiec ogłosił 10 minutową przerwę. Po przerwie na sesję powrócili 

wszyscy radni. 

 

Ad.11. Podjęcie uchwał w sprawie: 

 11.1. wieloletniego programu gospodarowania mieszkaniowym zasobem Gminy. 

Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez Komisję Rozwoju Gospodarczego, 

Ochrony Środowiska i Rolnictwa, opinia stanowi załącznik nr 6 do nin. protokołu. 
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Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały. W głosowaniu udział brało 15 

radnych. 

Uchwała nr 75/2011 w sprawie wieloletniego programu gospodarowania mieszkaniowym 

zasobem Gminy została podjęta. 

„Za” przyjęciem uchwały głosowało: 15 radnych  

„Przeciw” podjęciu uchwały głosowało: 0 radnych 

„Wstrzymało się” od głosu: 0 radnych 

Uchwała ta stanowi załącznik nr 7 do nin. protokołu.  

 

 11.2. zmiany uchwały Rady nr XIV/95/07 z dnia 28 listopada 2007 roku. 

Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez Komisję Rozwoju Gospodarczego, 

Ochrony Środowiska i Rolnictwa, ze zmianą: 

 w pkt 1 w miejsce kwoty 14,00 zł wpisać kwotę 15,50 zł (zamiast proponowanej 

15,00 zł),  

 w pkt 4 w miejsce kwoty 30,00 zł wpisać kwotę 33,00 zł (zamiast proponowanej 

35,00 zł) 

 Opinia stanowi załącznik nr 8 do nin. protokołu. 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały. W głosowaniu udział brało 15 

radnych. 

Uchwała nr 76/2011 w sprawie zmiany uchwały Rady nr XIV/95/07 z dnia 28 listopada 2007 

roku została podjęta. 

„Za” przyjęciem uchwały głosowało: 15 radnych  

„Przeciw” podjęciu uchwały głosowało: 0 radnych 

„Wstrzymało się” od głosu: 0 radnych 

Uchwała ta stanowi załącznik nr 9 do nin. protokołu.  

 

 11.3. zatwierdzenia taryfy za zbiorowe odprowadzanie ścieków w sołectwach 

Puńców i Leszna Górna. 

Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez Komisję Finansów i Inwestycji, 

opinia stanowi załącznik nr 10 do nin. protokołu. 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały. W głosowaniu udział brało 15 

radnych. 

Uchwała nr 77/2011 w sprawie zatwierdzenia taryfy za zbiorowe odprowadzanie ścieków 

w sołectwach Puńców i Leszna Górna została podjęta. 
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„Za” przyjęciem uchwały głosowało: 12 radnych  

„Przeciw” podjęciu uchwały głosowało: 0 radnych 

„Wstrzymało się” od głosu: 3 radnych 

Uchwała ta stanowi załącznik nr 11 do nin. protokołu.  

 

11.4. wysokości i zasad ustalania dotacji celowej na dzieci objęte opieką w żłobku 

lub klubie dziecięcym. 

Przewodniczący Rady poinformował, że w projekcie uchwały wystąpiła błędna numeracja, 

którą należy poprawić – docelowo §1 ma zawierać 6 punktów. 

Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez Komisję Edukacji, Kultury, Sportu 

i Ochrony Zdrowia oraz Komisję Finansów i Inwestycji – ze zmianą polegającą na dopisaniu 

słowa „miesięcznie” za kwotami podanymi w projekcie uchwały. Opinie stanowią załączniki 

nr 12 i 13 do nin. protokołu. 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały. W głosowaniu udział brało 15 

radnych. 

Uchwała nr 78/2011 w sprawie wysokości i zasad ustalania dotacji celowej na dzieci objęte 

opieką w żłobku lub klubie dziecięcym została podjęta. 

„Za” przyjęciem uchwały głosowało: 13 radnych  

„Przeciw” podjęciu uchwały głosowało: 0 radnych 

„Wstrzymało się” od głosu: 2 radnych 

Uchwała ta stanowi załącznik nr 14 do nin. protokołu.  

 

11.5. zmiany uchwały Rady Gminy nr VII/56/07 z dnia 23 kwietnia 2007 roku. 

Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany Komisję Edukacji, Kultury, Sportu 

i Ochrony Zdrowia, opinia ta stanowi załącznik nr 15 do nin. protokołu. 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały. W głosowaniu udział brało 15 

radnych. 

Uchwała nr 79/2011 w sprawie zmiany uchwały Rady Gminy nr VII/56/07 z dnia 23 kwietnia 

2007 roku została podjęta. 

„Za” przyjęciem uchwały głosowało: 15 radnych  

„Przeciw” podjęciu uchwały głosowało: 0 radnych 

„Wstrzymało się” od głosu: 0 radnych 

Uchwała ta stanowi załącznik nr 16 do nin. protokołu.  
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11.6. wyrażenia zgody na złożenie wniosku o wygaśnięcie trwałego zarządu. 

Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany Komisję Edukacji, Kultury, Sportu 

i Ochrony Zdrowia, opinia ta stanowi załącznik nr 17 do nin. protokołu. 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały. W głosowaniu udział brało 15 

radnych. 

Uchwała nr 80/2011 w sprawie wyrażenia zgody na złożenie wniosku o wygaśnięcie 

trwałego zarządu została podjęta. 

„Za” przyjęciem uchwały głosowało: 15 radnych  

„Przeciw” podjęciu uchwały głosowało: 0 radnych 

„Wstrzymało się” od głosu: 0 radnych 

Uchwała ta stanowi załącznik nr 18 do nin. protokołu.  

11.7. skargi Wojewody Śląskiego nr IF/III/ 7041/633/11 

Sekretarz Gminy Bogusława Podżorska poinformowała, że w planach zagospodarowania 

przestrzennego wystąpiły błędy pisarskie, które sprostowane zostały uchwałą rady we 

wrześniu 2010 r. i w marcu 2011 r. (dotyczy planów zagospodarowania przestrzennego 

Puńcowa i Cisownicy). W międzyczasie zmieniono interpretację prawa i nie ma możliwości 

sprostowania omyłek w planach poprzez podjęcie ww. uchwał. Musi zostać wdrożona cała 

procedura uchwalania miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego. Wobec 

powyższej skargi Wojewody należałoby uznać je za zasadne. 

Po tej informacji wywiązała się dyskusja po której Przewodniczący Rady poddał pod 

głosowanie projekt uchwały. W głosowaniu udział brało 15 radnych. 

Uchwała w sprawie zmiany uchwały skargi Wojewody Śląskiego nr IF/III/ 7041/633/11 nie 

została podjęta. 

„Za” przyjęciem uchwały głosowało: 1 radny  

„Przeciw” podjęciu uchwały głosowało: 9 radnych 

„Wstrzymało się” od głosu: 5 radnych 

 

11.8. skargi Wojewody Śląskiego nr NP/II/0914/55/11. 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały. W głosowaniu udział brało 15 

radnych. 

Uchwała w sprawie skargi Wojewody Śląskiego nr NP/II/0914/55/11 nie została podjęta. 

„Za” przyjęciem uchwały głosowało: 2 radnych  

„Przeciw” podjęciu uchwały głosowało: 9 radnych 

„Wstrzymało się” od głosu: 4 radnych 
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11.9. zmian budżetu Gminy na 2011 rok. 

Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez Komisję Finansów i Inwestycji, 

opinia ta stanowi załącznik nr 19 do nin. protokołu. 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały. W głosowaniu udział brało 15 

radnych. 

Uchwała nr 81/2011 w sprawie zmian budżetu Gminy na 2011 rok została podjęta. 

„Za” przyjęciem uchwały głosowało: 15 radnych  

„Przeciw” podjęciu uchwały głosowało: 0 radnych 

„Wstrzymało się” od głosu: 0 radnych 

Uchwała ta stanowi załącznik nr 20 do nin. protokołu.  

 

11.10. zaciągnięcia długoterminowego kredytu. 

Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez Komisję Finansów i Inwestycji, 

opinia ta stanowi załącznik nr 21 do nin. protokołu. 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały. W głosowaniu udział brało 15 

radnych. 

Uchwała nr 82/2011 w sprawie zaciągnięcia długoterminowego kredytu została podjęta. 

„Za” przyjęciem uchwały głosowało: 14 radnych  

„Przeciw” podjęciu uchwały głosowało: 0 radnych 

„Wstrzymało się” od głosu: 1 radny 

Uchwała ta stanowi załącznik nr 22 do nin. protokołu.  

 

11.11. określenia na rok 2012 wysokości stawek podatku od nieruchomości, od 

budynków, budowli i gruntów. 

Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez Komisję Finansów i Inwestycji, 

opinia ta stanowi załącznik nr 23 do nin. protokołu. 

Przewodniczący Komisji Finansów i Inwestycji odczytał kolejno stawki proponowane 

w projekcie uchwały. 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały. W głosowaniu udział brało 15 

radnych. 

Uchwała nr 83/2011 w sprawie określenia na rok 2012 wysokości stawek podatku od 

nieruchomości, od budynków, budowli i gruntów została podjęta. 

„Za” przyjęciem uchwały głosowało: 15 radnych  

„Przeciw” podjęciu uchwały głosowało: 0 radnych 
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„Wstrzymało się” od głosu: 0 radnych 

Uchwała ta stanowi załącznik nr 24 do nin. protokołu.  

 

12. Udzielenie odpowiedzi na zapytania i interpelacje. 

Wójt Gminy Krzysztof Glajcar poinformował, że odpowiedź na interpelację zostanie 

udzielona radnemu na piśmie w statutowym terminie. 

Na zapytania radnych Wójt Gminy odpowiedział: 

 w sprawie budowy chodnika w Bażanowicach – zgodnie z propozycją radnego  

zorganizowane zostanie spotkanie wraz z radnymi powiatowymi; 

 Referat Drogowy zajmie się sprawą znaku znajdującego się za budynkiem GOK-u; 

Kierownik Referatu Drogowego Jerzy Sikora poinformował, że wystąpili z radnym 

Jarosławem Bodakiem o oprojektowanie budowy chodnika przy ul. Ustrońskiej oraz remont 

kapitalny ul. Wolności w Goleszowie. 

Sołtys Goleszowa Równi Grażyna Foltyn- Skutek zapytała radnych powiatowych, kiedy 

zniknie znak ograniczenia tonażu przy ul. Kozakowickiej. 

Radny powiatowy Jarosław Bodak poinformował, że zostały już podjęte kroki w sprawie 

wycinki suchego drzewa w Kozakowicach i zostanie ono ścięte. 

 

13. Informacje Przewodniczącego Rady Gminy i Wójta Gminy. 

Wójt Gminy Krzysztof Glajcar przekazał zebranym następujące informacje: 

 Wójt Gminy poinformował, że odbyły się wybory sołtysów w sołectwie Godziszów 

i Kisielów – wybrani zostali: p. Grzegorz Ząbek i p. Karol Szostok. Wójt Gminy 

pogratulował nowym sołtysom i życzył wytrwałości i sił w realizowaniu swoich 

postanowień oraz dobrej współpracy z mieszkańcami. 

 Wójt Gminy wraz z Przewodniczącym Rady uczestniczyli w Europejskim Kongresie 

Gmin Wiejskich w Warszawie. Uczestnikami Kongresu byli przedstawiciele polskich 

gmin, powiatów i województw oraz europejskich organizacji samorządowych krajów 

UE. Gośćmi byli przedstawiciele Komitetu Regionów, Komisji Europejskiej oraz 

Parlamentu Europejskiego. W programie kongresu miała miejsce dyskusja na temat 

Programu Rozwoju Obszarów Wiejskich - doświadczenia i perspektywy, 

zorganizowana pod patronatem  i we współpracy Ministerstwem Rolnictwa i Rozwoju 

Wsi. Ważnym poruszonym tematem było również finansowanie oświaty. 

Zastępca Wójta Tomasz Jaszowski poinformował, że: 
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 1 października nasza Gmina wraz z Zebrzydowicami zwyciężyła w II Spartakiadzie 

Samorządowej. Zastępca Wójta podziękował uczestnikom za zaangażowanie.  

 5 października odbył się finałowy mecz rozgrywek o Puchar Polski na szczeblu 

skoczowskiego Podokręgu Piłki Nożnej, pomiędzy LKS-em Goleszów a Wisłą 

Ustronianką. Mimo ambitnej postawy naszej drużyny, to jednak grająca w IV 

lidze Wisła Ustronianka zdobyła Puchar Polski na szczeblu Podokręgu Skoczów. 

 6 i 22 października br. obradowała Rada LGD „Cieszyńska Kraina”, oceniane były 

wnioski o dofinansowanie, 3 wnioski z naszej Gminy zostały zakwalifikowane – na 

łączną kwotę ok. 30 000 zł. 

Przewodniczący Rady Dariusz Orawiec poinformował, że terminy posiedzeń komisji Rady 

Gminy są następujące: 23 listopada – komisja Rozwoju Gospodarczego, Rolnictwa i Ochrony 

Środowiska, 24 listopada – Komisja Rewizyjna, 28 listopada – Komisja Edukacji, Kultury, 

Sportu i Ochrony Zdrowia, 29 listopada – Komisja Finansów i Inwestycji, sesja Rady Gminy 

30 listopada. 

Przewodniczący Rady zaproponował, aby materiały na posiedzenia Komisji i sesję były 

odbierane przez radnych w biurze Rady w piątek poprzedzający posiedzenia Komisji, tj. 

w tym miesiącu 18 i 25 listopada. Zawiadomienia o posiedzeniach będą również wysyłane 

radnym pocztą elektroniczną. 

Przewodniczący Rady poinformował o pismach, które wpłynęły do Rady Gminy: 

 pismo Wójta Gminy z informacją o analizie oświadczeń majątkowych 

pracowników samorządowych za 2010 rok. 

 zaproszenie na Przedstawienie Patriotyczne z okazji obchodów Narodowego 

Święta Niepodległości organizowane przez Rzymskokatolicką Parafię Św. 

Michała Archanioła w Goleszowie – 11 i 13 listopada godz. 17.00 w „Czytelni” 

przy Parafii – załącznik nr 25 do nin. protokołu. 

Wójt Gminy Krzysztof Glajcar dodał, że odbędzie się spotkanie informacyjne 

z przedstawicielami firmy "TEKNOMET", która buduje halę produkcyjno-magazynową na 

terenie byłej Cementowni "Goleszów". Odbędzie się ono 3 listopada 2011 roku (czwartek) 

o godzinie 17.00 w sali Gminnego Ośrodka Kultury w Goleszowie.  

 

14. Wolne wnioski. 

Sołtys Goleszowa Równi Grażyna Foltyn – Skutek zapytała: kiedy będą kopane rowy, 

kiedy zostanie zaasfaltowany mostek w Równi, kiedy będzie splantowana ziemia za torami 
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w Równi oraz kiedy będą stawiane płotki przeciwśniegowe. Sołtys dodała, że powinny być 

one ustawiane dalej od drogi. 

Kierownik Referatu Drogowego Jerzy Sikora odpowiedział, że ziemia będzie 

rozplanowana w przyszłym tygodniu; płotki przeciwśniegowe ustawiane będą za ok. 2 

tygodnie; może jeszcze w tym tygodniu zostanie zaasfaltowany mostek. 

Sołtys Kisielowa Karol Szostok poinformował, że w pobliżu wylewiska Skotanu 

w Kisielowie jest popękany asfalt, gdyż jeżdżą tamtędy samochody  ciężarowe. Sołtys 

zawnioskował, aby wystąpić do Skotanu o wyremontowanie uszkodzonego asfaltu. 

Wójt Gminy Krzysztof Glajcar odpowiedział, że Skotan nie zapłacił w zeszłym roku 

należnej kwoty z przeznaczeniem na utrzymanie dróg. W tym roku ustalono nowe warunki 

i po negocjacjach uiszczać będą kwotę 10 000 zł rocznie. 

Sołtys Kisielowa Karol Szostok dodał jeszcze, że w Godziszowie rolnicy niszczą ciężkim 

sprzętem pobocza wyjeżdżając z pól nie tylko na zjazdach. 

 

15. Informacje i komunikaty. 

 W tym punkcie porządku obrad nikt nie zabrał głosu. 

 

16. Zakończenie XIII sesji Rady Gminy w Goleszowie. 

Wobec wyczerpania punktów porządku obrad przewodniczący Rady Gminy Dariusz Orawiec 

o godz. 1750 zamknął sesję Rady Gminy słowami: „zamykam XIII sesję Rady Gminy 

Goleszów”. 

 

Na tym protokół zakończono. 

 

 

Protokołowała: 

Podinspektor ds. obsługi Rady Gminy  

Magdalena Sikora – Poloczek  

 
 


